

شركة اعمال ش.م.ع.ق. توقع مذكرة تفاهم مع مجموعة نيداكس الالمانية لإنشاء مصنع لتصنيع أنظمة إدارة الكوابل في قطر

١٩ نوفمبر ٢٠٢٥ الدوحة، قطر — وقّعت شركة أعمال ش.م.ع.ق.، إحدى أبرز الشركات القطرية متنوعة الأنشطة في المنطقة، مذكرة تفاهم مع مجموعة نيداكس الألمانية الرائدة عالميًا في مجال أنظمة إدارة الكوابل. وقد وقّع المذكرة كل من الشيخ محمد بن فيصل آل ثاني، نائب رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب لشركة أعمال، والسيد أدريان لوفينر العضو المنتدب من مجموعة نيداكس.

وقد جرت مراسم التوقيع بحضور سعادة الدكتور أحمد السيد، وزير الدولة لشؤون التجارة الخارجية في دولة قطر، وسعادة الدكتورة كاثرينا رايشه، وزيرة الاقتصاد والطاقة في جمهورية ألمانيا الاتحادية، مما يعكس الأهمية الاستراتيجية لهذه الشراكة وتوافقها مع التعاون الاقتصادي بين البلدين.

وبموجب المذكرة، ستتعاون شركة أعمال ومجموعة نيداكس لإنشاء مصنع متطور في قطر لتصنيع وتوزيع منتجات إدارة الكوابل المصنوعة منتجات مصنعة من الالياف الزجاجية (GRP) والصلب. وتسعى هذه الشراكة إلى أن تصبح لاعبًا رئيسيًا في قطر والمنطقة من خلال تقديم حلول متقدمة وعالية الجودة تدعم النمو الصناعي وتطوير البنية التحتية في الدولة.

وبهذه المناسبة، قال سعادة الشيخ محمد بن فيصل آل ثاني، نائب رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب لشركة أعمال: "يمثل هذا الاتفاق محطة مهمة في جهودنا المتواصلة لتعزيز القدرات الصناعية لدولة قطر ودعم استراتيجية التنوع الاقتصادي. وتفخر أعمال بكونها من أوائل الشركات القطرية التي أسست قاعدة صناعية قوية، حيث إن هذه الشراكة الجديدة مع مجموعة نيداكس ستخلق تكاملاً وفرصاً مميزة في تعزيز قطاع الانتاج الصناعي. ومن خلال هذا التعاون، نحن لا نعمل فقط على توسيع محافظتنا الاستثمارية، بل نساهم أيضًا في تطوير صناعات عالية الجودة داخل قطر. وتعكس هذه الشراكة التزامنا بتحقيق قيمة مستدامة والمساهمة في نمو اقتصادنا على المدى الطويل."

من جانبه، علّق السيد أدريان لوفينر، العضو المنتدب لشركة نيداكس قائلاً: "يسرنا أن نعلن عن تعاوننا مع شركة أعمال في قطر. تُعد مجموعة نيدكس رائدة عالمياً في أنظمة إدارة الكابلات. تأسست في عام ١٩٢٠، وهي شركة عائلية تحقق نحو مليار يورو من الإيرادات السنوية وتدير ٨١ موقعاً في أكثر من ٣٠ دولة. تدعم حلولها مشاريع البنية التحتية الكبرى، والصناعية، والسيارات، والطاقة، والبحرية، ومراكز البيانات في جميع أنحاء العالم. وبالإضافة إلى نشاطها الأساسي في إدارة الكابلات، فإن نيدكس تعمل أيضًا في التوزيع، ومراكز خدمة الصلب، وحلول البنية التحتية."

وقد أضاف السيد نزار معروف، المدير الإقليمي لمكتب الرابطة الألمانية للشركات الصغيرة والمتوسطة لدول مجلس التعاون الخليجي، قائلاً: التعاون الخليجي. إن توقيع الاتفاقية اليوم يُعدّ دليلاً على الشراكة الاستراتيجية المتنامية بين المؤسسات الصغيرة والمتوسطة الألمانية الرائدة مثل مجموعة نيداكس (Niedax Group) وشركة أعمال، التي تتعاون لتعزيز الابتكار الصناعي وتحقيق القيمة الاقتصادية طويلة الأمد. وأود أيضاً أن أشكر وزارة التجارة والصناعة وجميع المؤسسات الحكومية، وشبه حكومية، والقطاع الخاص على الدعم المتواصل لمكتب الرابطة الألمانية للشركات الصغيرة والمتوسطة BVMW لدول مجلس التعاون الخليجي."

وتؤكد هذه الشراكة التزام الجانبين بتعزيز التميز في التصنيع، وتطوير الصناعة المحلية، ودعم رؤية قطر طويلة المدى للتنمية الاقتصادية المستدامة.

سيتم الإعلان عن أي تطورات إضافية وفقاً لمتطلبات الإفصاح التنظيمية.

#انتهى#

لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال مع:

شركة أعمال:	ir@aamal.qa
-------------	-------------

نبذة عن شركة أعمال ش.م.ع.ق.

تعتبر شركة أعمال إحدى أكبر وأسرع مجموعات الأعمال نمواً وأكثرها تنوعاً في منطقة الخليج، وتم إدراجها في بورصة قطر منذ شهر ديسمبر عام 2007، وكما في ١٩ نوفمبر ٢٠٢٥ بلغت القيمة السوقية للشركة [5] مليار ريال قطري ([1.4] مليار دولار أمريكي)

تتنوع عمليات أعمال على نطاق واسع وتضم ٣٢ وحدة أعمال نشطة (شركات تابعة ومشروعات مشتركة) مع مراكز رائدة في السوق في قطاعات الصناعة، والتجزئة، والعقارات، وإدارة الخدمات، والمعدات الطبية والأدوية، وتوفر شركة أعمال للمستثمرين فرصة الاستثمار عالية الجودة والتوازن في النمو المتسارع للاقتصاد القطري وتطوره.

لمزيد من المعلومات حول شركة أعمال، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.aamal.qa

Aamal Company Q.P.S.C. and Niedax Group Sign MoU to Establish Advanced Cable Management Manufacturing Facility in Qatar

19th of November 2025, Doha, Qatar — Aamal Company Q.P.S.C., one of Qatar's leading diversified companies, has signed a Memorandum of Understanding (MoU) with Niedax Group, a global leader in cable management systems. The MoU was signed by Sheikh Mohamed bin Faisal Al Thani, Vice Chairman and Managing Director of Aamal Company, and Mr. Adrian Löwiner Managing Director of Niedax Group.

The ceremony was held in the presence of H.E. Dr. Ahmad Al Sayed, Minister of State for Foreign Trade Affairs of the State of Qatar, and H.E. Dr. Katherina Reiche, Federal Minister for Economy and Energy of the Federal Republic of Germany, underscoring the strategic importance of this partnership and its alignment with the economic cooperation between the two countries.

Under the terms of the MoU, Aamal Company and Niedax Group will collaborate to establish a state-of-the-art facility in Qatar for the production and distribution of cable management products made of GRP and steel. The joint venture aims to become a major player in Qatar and the wider region by delivering high-quality, advanced solutions that support the country's industrial growth and infrastructure development.

Commenting on the signing, Sheikh Mohamed bin Faisal Al Thani, Vice Chairman and Managing Director of Aamal Company Q.P.S.C., said: "This agreement marks an important milestone in our ongoing efforts to strengthen Qatar's industrial capabilities and support the nation's diversification strategy. Aamal is proud to have been one of Qatar's earliest diversified industrial companies, and this new partnership with Niedax promises to create unique synergies and opportunities to enhance the Group's capabilities in this sector. By collaborating with a global leader in Niedax, we are not only expanding our portfolio but are helping to advance the development of high-quality manufacturing within Qatar. This collaboration reflects our commitment to delivering long-term value and contributing to the sustainable growth of Qatar's economy.

Mr. Adrian Lowiner, Managing Director, Niedax GmbH, added: "We are pleased to announce our cooperation with Aamal Company in Qatar. The Niedax Group is a global leader in cable management systems. Founded in 1920, the family-owned company generates around EUR 1 billion in annual revenue and operates 81 locations in more than 30 countries. Its solutions support major infrastructure, industrial, automotive, energy, maritime, and data center projects worldwide. In addition to its core cable management business, Niedax is active in distribution, steel service centers, and infrastructure solutions."

Mr. Nizar Maarouf, Liaison Director of the Mittelstand GCC office (BVMW) in Doha said: "Today's signing is a testament to the growing strategic partnership between leading German companies such as Niedax Group and Aamal Company, which are collaborating to advance industrial innovation and achieve long-term economic value. I would also like to thank the Ministry of Commerce and Industry, State of Qatar and all Qatari institutions, governmental, semi-governmental, and private sector for their continuous support of our BVMW GCC office."

This collaboration emphasizes the shared commitment of both companies to foster excellence in manufacturing, develop local industry, and support Qatar's long-term vision for sustainable economic progress.

Any further developments will be disclosed in accordance with regulatory disclosure requirements.

#ENDS#

<u>FURTHER ENQUIRIES</u> Aamal Company	ir@aamal.qa
---	--------------------

ABOUT AAMAL COMPANY Q.P.S.C.

Aamal is one of the Gulf region's most diversified conglomerates and has been listed on the Qatar Stock Exchange since December 2007. As at 19 November 2025, the Company had a market capitalisation of QAR 5 bn (US\$1.4bn). Aamal's operations are widely diversified and comprise 32 active business units (subsidiaries and joint ventures) with market leading positions in the key industrial, retail, property, managed services, and medical equipment and pharmaceutical sectors, thereby offering investors a high quality and balanced exposure to Qatar's wider economic growth and development.

For further information on Aamal Company, please refer to the corporate website: <http://www.aamal.qa>